
 

 

 
Referat fra bestyrelsesmøde i Solhjem 

Mandag den 15. maj 2024 kl. 19 - 21 

Bestyrelsesmødet afholdes i mødelokalet på 1. sal i nr. 96 – Børnehavehuset. 
 

Deltagere 

Angelika Marning  Deltager 

Anne Sofie Bohnsen  Deltager 

Gry Holst   Deltager 

Mathilde Mackowski  Deltager 

Pernille Sandahl  Afbud 
Sigrid Barfod   Deltager 

Tina Lauritsen   Deltager 

William Thur   Deltager 

Dagsorden: 

1. Valg af referent og ordstyrer (Alle // Beslutning) 

Mathilde er ordstyrer og Angelika er referent. 

2. Velkommen til bestyrelsens nye medlemmer (Alle // Orientering) 

Bestyrelsens medlemmer præsenterede sig for hinanden. 

3. Nye mødedatoer (Alle // Beslutning) 

De nye mødedatoer blev aftalt til d. 19. juni 2024 samt den 2. september. Begge datoer 

afholdes mødet fra kl. 19.00-21.30. Angelika opretter kalender invitation. 

4. Indføring i bestyrelsens arbejde (Angelika Marning // Orientering) 

Angelika skitserede det arbejde, der de seneste år er pågået i bestyrelsen, og gennemgik 

årshjulet med de opgaver, der rammesætter bestyrelsens arbejde henimod næste GF. 

5. Godkendelse af forretningsorden for bestyrelsen (Alle // Beslutning) 

Den nye forretningsorden for bestyrelsen blev enstemmigt godkendt, se bilag 1. 

6. Konstituering af bestyrelsen (Alle // Beslutning) 

Angelika introducerede bestyrelsens roller, som blev besat (pånær referent-rollen). Se bilag 2. 

med oversigt over bestyrelsen 2024. 

7. Anemonehuset (Alle // Drøftelse) 

Det påtrængende tagrenoveringsbehov på Anemonehuset blev behandlet. Der blev nedsat en 

arbejdsgruppe, de skal tjekke med øvrige tækkere samt se efter fonde, hvor der måske kunne 

hentes finansiering til et nyt tag. Alle oplysninger mv. koordineres med Tina. Anemonehuset 

kommer på dagsordenen igen på næste møde.  



 

 

 

8. Behandling af forældrehenvendelse vedr. orlovsvilkår (Angelika Marning // Beslutning) 

Bestyrelsen behandlede muligheden for, at forældre i Solhjem kan søge om nedsættelse af 

betaling ved planlagt orlov, hvor barnet fastholder sin plads i Solhjem under orloven.  

Der er somme tider familier, som står i en situation, at de af forskellige årsager i længere 

perioder skal være væk fra Solhjem, og dermed ikke aktivt bruger barnets institutionsplads i den 

pågældende periode.  

Bestyrelsen vurderer ikke at forespørgslen kan imødekommes, da det er administrativt og 

økonomisk uhensigtsmæssigt at etablere en ordning med reduceret forældrebetaling.  

Den primære årsag er, at omkostningerne forbundet med barnets plads i Solhjem ikke 

reduceres på trods af orloven, herunder personaletimer, husleje, indkøb til forplejning mv. Disse 

nødvendige ressourcer står dagligt til rådighed for hvert enkelt barn, som har en plads i 

Solhjem, uagtet hvordan barnet bruger pladsen.  

Det blev enstemmigt besluttet, at reduceret forældrebetaling ved planlagt orlov fortsat ikke er 

en mulighed i Solhjem. 

9. Eventuelt  

Der var ingen yderligere bemærkninger, og mødet blev hævet. 


